
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-03 

Datum: 07. 03. 2019 

 

Z A P I S N I K 

 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 7.3.2019, z 

začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Drago BRAČKO, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Dušan DOMANJKO, Alja 

DOMJAN, Dominika FRAS, Miran GOMBOC, Amadeja HORVAT, Miran JELEN, Elvira 

KLEMENČIČ, Janez KONRAD, Vladimir RANTAŠA, Emil ŠMID in Toni ŽITEK 

 

ODSOTNI: Jožef TOPLAK  

 

OSTALI PRISOTNI: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Tomaž PLIBERŠEK, Direktor občinske uprave,   

Jasna DIVJAK, Janez IVANUŠA in Zdenka ŠTEFANEC vsi občinska uprava (v nadaljevanju 

OU). 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As,   Vida TOŠ, dopisništvo Vestnika 

 

 

AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  20/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 3. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 18.02.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 4. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal dopolnitev dnevnega reda z novo točko AD7 Sklep o določitvi 

višine najemnine/uporabe za prostore poslovne stavbe, št. 949, na naslovu 

Radgonska cesta 9G, Radenci. 

Vse ostale točke se pomaknejo naprej. 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlagan 
 



DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Predlog sklepa o imenovanje članov Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu   

5. Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov lokalnih skupnosti v svete zavodov 

6. Predlog sklepa o imenovanju Komisije za ureditev GJS za odvajanje in čiščenje 

odpadne in padavinske vode v občini Radenci 

7. Predlog sklepa o določitvi višine najemnine/uporabe za prostore poslovne stavbe, št. 

949, na naslovu Radgonska cesta 9G, Radenci 

8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih 

službah v Občini Radenci, 2. obravnava 

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o režijskem obratu v Občini 

Radenci, 2. obravnava  

10. Predlog Odloka o taksi za obravnavanje pobud za spremembo namenske rabe prostora 

in nadomestilu stroškov lokacijske preveritve v občini Radenci – v prvi obravnavi, 

11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe oskrba s pitno 

vodo ter pripadajoče omrežnine za uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav 

v občini Radenci za leto 2019, v prvi obravnavi 

12. Predlog Programa prodaje podjetja DOSOR d.o.o. 

13. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal: 

 

da je podžupan g. Toni Žitek podal odstopno izjavo. 

 

Navedel je, da občinska uprava pospešeno dela na vzpostavitvi delovanja Režijskega 

obrata, saj je občina s 1.3.2019 prevzela vso oskrbo z vodo v občini. V tem času se 

pripravljajo nove pogodbe s Koro, ki bo za našo občino opravljala storitve HASAP-a. Prav 

tako pa se pripravljajo pogodbe z JP PRLEKIJO, ki bo za našo občino izvajala zavarovanja 

in druga dela določena s predpisi. 

Povedal je tudi, da je podjetje SIM v letu 2018 imelo 38 intervencij (defektov) na 

vodovodnem omrežju, zato pričakuje, da letos tega toliko ne bo. Sistem je zavarovan pri 

zavarovalnici Triglav, v primeru defektov  bo zavarovalnica krila nastale stroške. 

 

Opravil je razgovor na ARSU v zvezi z vodovarstvenimi dovoljenji in gradnjo čistilne 

naprave. 

 

Prisostvoval je na regijskem sestanku, kjer je bilo govora o ustanoviti skupnega zavoda, 

oz. nove turistične organizacije s sedežem v Espano. Na sestanku je nasprotoval, da se 

pristopi v novo organizacijo in bil mnenja, da bodo občine v tej organizaciji lahko le 

financirale novi objekt, drugih pristojnosti pa naj ne bi imele. Predlagal je naj se najde 

novi način finasiranja, ne pa, da se ustanovitev financira iz turistične takse. 

Navedel je tudi, da občinska uprava dnevno dela na sestavi proračuna, prav tako pa 

dnevno spremlja in analizira vse prispele pobude in predloge, ki prihajajo v času javne 

obravnave. 



 

28.3.2018 bo sestanek, na katerem bo podana predstavitev celotnega projekta- 

rekonstrukcije ceste Radenci - Grabonoš. Na tem sestanku bodo lahko prebivalci, ki živijo 

ob cesti podajali pripombe. 

 

Povedal je tudi, da so bile izdane odločbe za odmero NUSZ, istočasno pa se je opravičil, da 

le te niso bile posredovane občanom že  v letu 2018.  Predmetne odločbe so bile izdane na 

podlagi pridobitve podatkov iz GURSa. V primeru nepravilnosti lahko občani podajo 

pripombe oz. pritožbe na prejete odločbe vse do konca meseca marca.  

Povedal je tudi, da bodo odločbe NUSZ za leto 2019 pripravljene in izdane do meseca 

oktobra 2019. 

 

Povedal je še, da upa, da bo proračun za leto 2019 sprejet do konca meseca marca, saj 

imamo veljavno gradbeno dovoljenje za gradnjo ČN le do 9.4.2019.  

 

 

AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 

 

G. DEJAN BERIČ je predlagal,  

da se na spletno stran pod zavihek OBČINSKI SVET dodajo obrazci za delo občinskega 

sveta in sicer: 

- obrazec POBUDE IN VPRAŠANJA, da se lahko občinska uprava na nekatera vprašanja 

naprej pripravi,  

- obrazec VLOŽITEV AMANDMAJA PO POSAMEZNEM ČLANU OS in 

- obrazec VLOŽITEV AMANDMAJA KOT SKUPINA. 

Predmetni obrazci naj bodo objavljeni v PDF obliki za tiste, ki bodo obrazec izpolnjevali 

ročno in v Wordovi obliki za tiste, ki bodo obrazce izpolnjevali preko računalnika. 

Podobno struktur obrazcev ima jo tudi na občini Trbovlje, zato bi jih bilo za nas potrebno 

le prilagoditi našemu poslovniku. 

 

Povedal je tudi, da 5 točka 33. člen Poslovnika govori: »Ko je vrstni red priglašenih 

razpravljavcev izčrpan, predsedujoči vpraša, ali želi še kdo razpravljati. Dodatne razprave 

lahko trajajo le po tri minute.« Predsedujočega je prosil, da upošteva določilo 5. točke 33. 

člena poslovnika in da naj že na začetku ne zaklene razprave, kot je bilo to kratka praksa 

do sedaj. 

 

G. EMIL ŠMID je povedal, 

da je občina Radenci s strani Vrtca Radenci prejela Predlog za spremembo sistemizacije za 

šolsko leto 2018/2019 in Predlog nove ekonomske cene programa Vrtca  Radenci-Radenski 

mehurčki s 1.4.2019. Na občino je bila naslovljena tudi prošnja za odobritev delovnega 

mesta za spremljevalca otroku s posebnimi potrebami.  11.2. je bil s strani občine Radenci 

ravnateljici podan tudi odgovor. 

Ker je g. Leljak v svojem volilnem letaku, ki so ga dobili vsi občani občine Radenci zapisal, 

da je ohranitev obeh šol in obeh vrtcev (ne ve sicer kdaj smo imeli dva vrtca) osnova za 

življenje v naši občini, bi upravičeno pričakoval, da bo problematika prednostno uvrščena 

na dnevi red občinske seje.  

Zato se njegovo vprašanje glasi: Zakaj še omenjena predloga in prošnja niso bili uvrščeni 

na dnevni red seje občinskega sveta?  Predlagal je še, da se omenjena predloga in prošnja 

uvrstita na dnevni red naslednje seje. 

 

Podal je še pobudo in sicer: 

Predlagal, da si naj g. Leljak priskrbi svetovalca za stike z javnostjo in to seveda na lastne 

stroške, kajti v zadnjem času so ljudje lahko spremljali v različnih medijih navajanja g. 

Leljaka, ki so bila v nekaterih primerih netočna, v nekaterih pa zavajajoča in izrečena na 

pamet.  Seveda ne govori o njegovih osebnih stvareh, temveč o navajanjih, ki se tičejo 



dogajanja v občini Radenci in delovanju občinskega sveta.  Povedal je še, da je v zadnji 

oddaji Dober večer, na Net TV, ki je bila v ponedeljek 4.3.2019 bilo v drugem delu oddaje 

izrečeno toliko netočnih stvari in neresnic, da se lahko upravičeno sprašuje, ali gospod 

zmore samostojno komunicirati z javnostmi, da ne bi škodoval ugledu naše občine.  

 

G. DUŠAN  DOMANJKO je podal pobudo ki glasi: 

»Po več pogovorih z zaskrbljenimi člani Sveta OŠ Kapela  ugotavlja, da v naši občini ob 

vpisu otrok v vrtec odgovorni načrtno umerjajo otroke v oddelek Radenski mehurčki v 

Radence. Staršem, ki bi sicer vpisali otroka v kapelsko enoto vrtca dajo informacijo, da 

tam ni prostora in da je potrebno do septembra zaradi nujnosti otroka vpisati v Radence, 

ali kak drugi vrtec. Ker se med otroki stkejo prijateljske vezi, ki jih starši ne želijo pretrgati 

in posledično sprejmejo odločitev, da bo otrok obiskoval šolo tam, kjer je obiskoval vrtec.  

Ravnateljica OŠ Kapela, ga. Andreja Štrmšek je namreč na sestanku Sveta OŠ Kapela 

obvestila člane tega organa, da so od 21 otrok, ki bi se iz šolskega okoliša naše kapelske 

šole naj vpisali v prvi razred v letu 2019/2020, v ta razred dejansko vpisali le 13 otrok. 

 

Alarmantno je, da so otroci s področja naše občine, to je 5 otrok, kateri spadajo v šolski 

okoliš Kapela, obiskovali vrtec v Radencih in so sedaj tudi vpisani v OŠ Radenci. Po 

zbiranju obvestil je ugotovil, da so nekateri iz Janževega Vrha, ki je šolski okoliš Kapela, 

prav tako vpisali svoje otroke drugam, to je v OŠ Gornja Radgona, in da iz Očeslavec ter 

Rožičkega Vrha in Stanetinec ni vpisan nihče na kapelsko šolo, spadajo pa v šolski okoliš 

Kapela. 

 

V OŠ Kapela so se pripravljeni pogovarjati in iskati rešitev za še eno dodatno skupino 

otrok v enoti vrtca Grozdek na Kapeli, saj dolgoročno vsi skupaj želijo ohraniti OŠ Kapela v 

mreži javnih šol. Zagotovljeno je, da se na OŠ Kapela dela izjemno kakovostno. OŠ ima za 

kraj izjemen pomen in prispeva k temu, da je v kraju prisotno dogajanje, da se čuti 

življenje, mladostna energija. 

 

Prepričan je, da je občinski svet tu predvsem zaradi tega, da se vsi naši kraji razvijajo 

enakomerno. Tu so zato, da bodo obdržali pri življenju obe osnovni šoli. Iz navedenega je 

nujno, da se staršem iz šolskega okoliša OŠ Kapela omogoči vpis otrok v vrtec pri OŠ 

Kapela- to je enota Grozdek na Kapelskem Vrhu.  

 

Predlagal je, da se župan, Odbor za družbene dejavnosti in občinska uprava seznani z 

navedenim problemom in omogoči, da se bo vpis otrok v enoto na Kapeli odprl ali da bo 

ustanovljen oddelek vrtca na Kapeli. Prostor za odprtje oddelka na Kapelskem Vrhu, bodo 

po zagotovilih ravnateljice OŠ Kapela, našli brez problema. Le  naj se neha načrtno 

obveščanje staršev, da prostora na Kapeli ni in da z vpisom tja morajo počakati do 

septembra, ko odidejo šestletniki v prvi razred OŠ. 

 

Povedal je tudi, da prosi, predlaga in kot občinski svetnik zahteva, da se o vpisu v Vrtec 

Radenci pripravi analiza, katera bo vsebovala oddelke po enotah vrtca, kakšni so ti 

oddelki, število vpisanih po posamezni enoti in iz katerega naselja oz. šolskega okoliša je 

kdo kam vpisan. Prepričan je, da je na Kapeli potreben še en oddelek vrtca, v Radencih pa 

se obstoječi oddelki naj zapolnijo do predpisanega števila otrok po normativih«. 

 

G. DRAGO BRAČKO je povedal, 

da imajo krajani Okoslavec pripombo, kajti v ovinku pri g. Pelcu stojijo kante za smeti in 

ko zaviješ levo ne vidiš tistega, ki prihaja gor. Zato predlagajo, če se da te kante prestaviti 

drugam tako, da bo ovinek pregleden . 

 

GA. ALJA DOMJAN je povedala, 

da glede na to, da se bo delala analiza vrtca, bi bilo mogoče smiselno, da se pridobi 

podatek oz. izračun novega razmerja dviga plače in povprečnino, ki pripada občini, kajti 

bila je mnenja, da je to povezano z ekonomsko ceno vrtca. 

 



Podala je pobudo, ki se navezuje na projektno skupino, ki bi se naj oblikovala za uspešno 

strateško črpanje evropskih sredstev. V sklopu tega je predlagala, da ta skupina, ko bo 

začela delati, najprej pripravi pregled projektov, ki bodo vezani na teh 11 tematskih ciljev 

kohezije politike strategije EU 2020 in za že v naprej, za področje regijskega razvoja  

2021-2027. Na januarski seji Odbora za zadeve Eropske unije je bilo povedano, da bi naj 

bil Evropski sklad razširjen za 100 mio eur. Če bo naša občina imale do takrat pripravljen 

kakšen dober projekt, bo ga lahko tudi takrat samo vložila in kandidirala na razpisana 

sredstva.  

 

GA. DOMINIKA FRAS je prosila, 

da se vsem svetnikom z gradivom za sklic seje podajo tudi pisni odgovori na vsa 

zastavljena vprašanja 

 

G. VLADIMIR  RANTAŠA 

se je zahvalil za razumevanje in uvrstitev na dnevni red seje občinskega sveta, točke za  

znižanje najemnine v poslovnih prostorih. 

 

Zanimalo ga je še, ali je rondo končan in ali je podana kakšna reklamacija. 

 

G. NIKOLAJ BRUS je  

v imenu krajanov Gubčeve ceste vprašal, zakaj se dela na tej cesti ne nadaljujejo in kdaj 

se bodo pričela, seveda če se bodo. 

 

 

AD 4  PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJE ČLANOV SVETA ZA PREVENTIVO  

          IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI je podala obrazložitev. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  21/2018  

 

V SVET ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM PROMETU  se imenujejo: 

• Dušan Domanjko, kot predstavnik  lokalne skupnosti 

• dr. Srečko Šteiner, kot predstavnik  lokalne skupnosti 

• Helena Hedžet, kot predstavnica OŠ Kapela  

• Nada Klemenčič,   kot predstavnica OŠ Kajetana Koviča Radenci 

• Aleksandra Fifolt, kot predstavnica Vrtca Radenci »Radenski mehurčki« 

• Simon Šipek, kot predstavnik Policijske postaje Gornja Radgona 

• Jože Veberič, kot predstavnik Združenja šoferjev in avtomehanikov Gornja Radgona 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKOV LOKALNIH  

         SKUPNOSTI V SVETE ZAVODOV 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  



 

Ga. Amadeja HORVAT, predsednica KMVVI je podala obrazložitev. 

 

Po potrditvi članov občinskega sveta je predsedujoči podal obravnavo vseh predlogov 

skupaj  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA  22/2018 - 1 

 

V Svet zavoda JAVNI ZAVOD ZA TURIZEM IN ŠPORT RADENCI se imenujejo: 

• Dejan Berić 

• Drago Kocbek 

• Luka Ajlec 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA  22/2018 - 2 

 

V Svet zavoda OŠ KAPELA se imenujejo:  

• Dominika Fras  

• Elvira Klemenčič  

• Janez Ivanuša 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA  22/2018-3 

 

V Svet zavoda VRTEC RADENCI »RADENSKI MEHURČKI« se imenujejo: 

• Amadeja Horvat 

• Nejc Domjan  

• Vera Sever 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 22/2018-4 

 

V Svet zavoda ZDRAVSTVENI DOM GORNJA RADGONA se imenuje: 

• Dominika Fras 

 

 



Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 22/2018-5 

 

V SKUPŠČINO JAVNEGA PODJETJA PRLEKIJA se imenujeta: 

• Mitja Škerget, kot član 

• Jasna Divjak, nadomestni član 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 22/2018-6 

 

V PROGRAMSKI SVET KABELSKE TELEVIZIJE RADENCI se imenuje: 

• Nikolaj Brus 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA UREDITEV GJS ZA 

ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPADNE IN PADAVINSKE VODE V OBČINI 

RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

G. EMIL ŠMID  je predlagal razširitev predmetne komisije z g. Dejanom BERIĆEM. 

 

Predsedujoči je dal predlog g. Šmida na glasovanje.  

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Predlog o uvrstitvi g. Berića je bil sprejet. 

 

 

Ker ni bilo več razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 23/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje imenovanje Komisije za ureditev GJS za 

odvajanje in čiščenje odpadne padavinske vode v občini Radenci v sestavi: 



 g. Miran JELEN, predsednik  

 g. Toni ŽITEK, član 

 g. Janez KONRAD, član 

 g. Mitja ŠKERGET, član 

 ga. Jasna DIVJAK, zapisnikar 

 g. Dejan BERIĆ, član 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta.  PROTI  je glasoval 1 član. 

 

Sklep je bil sprejet 

 

 

AD 7  PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE NAJEMNINE/UPORABE ZA 

PROSTORE POSLOVNE STAVBE, ŠT. 949, NA NASLOVU RADGONSKA CESTA 

9G, RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

O predmetnem sklepu je razpravljal Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in ga v 

predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 24/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep  o določitvi višine najemnine/uporabe 

za prostore poslovne stavbe, št. 949, na naslovu Radgonska cesta 9G, Radenci. 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

 

 

AD 8  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O LOKALNIH 

GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH V OBČINI RADENCI, 2. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini tudi 

potrdila. 

 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 25/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Občini Radenci, v 2. obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet 

 

 

AD 9  PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O  

REŽIJSKEM OBRATU V OBČINI RADENCI, 2. OBRAVNAVA  

     

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini tudi 

potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 26/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o režijskem obratu v Občini Radenci v 2. obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10 PREDLOG ODLOKA O TAKSI ZA OBRAVNAVANJE POBUD ZA SPREMEMBO 

NAMENSKE RABE PROSTORA IN NADOMESTILU STROŠKOV LOKACIJSKE 

PREVERITVE V OBČINI RADENCI – V PRVI OBRAVNAVI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Janez IVANUŠA. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini tudi 

potrdila. 

 

Razpravljali je še g. Nikolaj BRUS.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 27/2018 

 

Občinski svet občine Radenci sprejme Odlok o taksi za obravnavanje pobud za 

spremembo namenske rabe prostora in nadomestilu stroškov lokacijske 

preveritve v občini Radenci – v prvi obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11  ELABORAT O OBLIKOVANJU CENE IZVAJANJA STORITEV OBVEZNE JAVNE 

SLUŽBE OSKRBA S PITNO VODO TER PRIPADAJOČE OMREŽNINE ZA 

UPORABO JAVNIH INFRASTRUKTURNIH OBJEKTOV IN NAPRAV V OBČINI 

RADENCI ZA LETO 2019, V PRVI OBRAVNAVI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljali so: ga. Dominika FRAS, g. Nikolaj BRUS, ga. Alja DOMJAN, g. Toni ŽITEK in g. 

JANEZ KONRAD. 

 

Predsedujoči se je zavezal, da bo občinska uprava po 4 mesecih izvajanja storitev obvezne 

javne službe oskrba s pitno vodo podala skrbno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno 

vodo, kakor tudi, po potrebi, pripravila nov elaborat. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 28/2018 

 

I. 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 

obvezne javne službe oskrba s pitno vodo ter pripadajoče omrežnine za 

uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav v občini Radenci za leto 

2019, ki je bil izdelan s strani  Inštituta za raziskave, izobraževanje in 

svetovanje Maribor, z datumom izdelave 27.2.2019.  

II. 

Občinski svet Občine Radenci določi in potrdi ceno storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2019, ki znašajo:  

• Cena storitve oskrbe s pitno vodo znaša 0,4250 EUR/m3 brez DDV 

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN20 znaša 4,52 EUR/mesečno brez DDV 

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN20-40 znaša 13,57 EUR/mesečno brez 

DDV  

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN40-50 znaša 45,23 EUR/mesečno brez 

DDV 

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN50-65 znaša 67,85 EUR/mesečno brez 

DDV  

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN65-80 znaša 135,69 EUR/mesečno 

brez DDV  

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN80-100 znaša 226,15 EUR/mesečno 

brez DDV 

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN100-150 znaša 452,31 EUR/mesečno 

brez DDV 

• Cena omrežnine – oskrbe s pitno vodo za DN150 znaša 904,62 EUR/mesečno brez 

DDV. 

 

III. 

 



Cene, določene s tem sklepom se uporabljajo od 1.3.2019. 

              IV. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, 

uporabljati pa se začne od 1.3.2019 dalje. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  sta glasovala 2 člana. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 12 PREDLOG PROGRAMA PRODAJE PODJETJA DOSOR D.O.O. 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Toni ŽITEK. 

 

Razpravljal je g. Nikolaj BRUS.  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št. 29/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci preklicuje Sklep, št. 12280-0001/2018-3, z dne 

28.9.2018, ki ga je Občinski svet Občine Radenci (z mandatnega obdobja 2014-

2018) sprejel na 26. redni seji Občinskega sveta Občine Radenci, dne 27.9.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 29/2018– 1  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s Programom prodaje nepremičnega 

premoženja Občine Radenci v letu 2019, doma za starejše občane Radenci d.o.o. 

( DOSOR d.o.o.)  

 

Navzočnost je priglasilo 15 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 15 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 13 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Predsedujoči je ustno podal vse odgovore na vsa zastavljena vprašanje in pobude. 



 

G. Toni ŽITEK je podal podrobno obrazložitev svojega odstopa s funkcije podžupana. 

 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob  19.55 uri. 

 

 

Zapis pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 

 

 

 

 


